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2021Z19203 

Vragen van het lid Van Ginneken (D66) aan de Minister voor 
Rechtsbescherming over de voortgang op interlandelijke adoptie (ingezonden 
2 november 2021). 

Vraag 1
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de verkenning naar een nieuw 
stelsel voor interlandelijke adoptie? 

Vraag 2
Hoeveel adopties zijn er tussen het stopzetten van de procedures eerder in 
2021 en het beantwoorden van deze vragen nog uitgevoerd? 

Vraag 3
Welke signalen heeft u ontvangen van de vergunninghouders omtrent het 
kunnen blijven bestaan als organisatie ondanks dat er weinig tot geen 
adopties kunnen worden uitgevoerd? 

Vraag 4
Wat zijn de uitkomsten van de gesprekken met de vergunninghouders en 
aspirant-adoptiefouders? 

Vraag 5
In hoeverre is het mogelijk om bepaalde adoptieroutes waar voldoende 
waarborgen tegen misstanden zijn ingebouwd en waarover geen tot 
nauwelijks signalen over misstanden zijn vernomen weer te openen, zoals 
toegezegd te onderzoeken tijdens het laatste commissiedebat over Interlande-
lijke Adoptie? 

Vraag 6
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de oprichting van het expertise-
centrum? 

Vraag 7
Hoeveel mensen hebben zich gemeld bij het expertisecentrum en met welke 
hulpvragen? 
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Vraag 8
Hoeveel mensen zijn er al geholpen door het expertisecentrum en op welke 
manier?
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